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Protokół  nr I/10 
z sesji Rady Gminy Ł ęka Opatowska 

z dnia 1 grudnia 2010 r. 
w sali posiedze ń Urzędu Gminy w Ł ęce Opatowskiej 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji 
Pierwsze posiedzenie Rady Gminy w dniu 01 grudnia 2010 roku o godz. 11:09 otworzyła radna 
najstarsza wiekiem pani  Krystyna Jankowy i po powitaniu radnych i gości oświadczyła, iŜ 
zgodnie z listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające  
na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy              - pan Witold Jankowski, 
- Sekretarz Gminy                 - pani Małgorzata Gąszczak, 
- Skarbnik Gminy                  -  pani Alina Brząkała, 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - pan              
  Tomasz  Jerczyński 
- Kierownik Gminnego Zespołu Placówek Oświatowych - pani Barbara Kulak 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej pani - Aniela Lipińska 
- Radca Prawny – Gabriela Drzazga          
oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Ślubowanie radnych  
Następnie Przewodnicząca obrad  Krystyna Jankowy wyjaśniła jak odbędzie się ślubowanie 
radnych. Najpierw została odczytana rota ślubowania następującej treści: „Wierny Konstytucji  
i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 
rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców”, wyczytywała  
w kolejności alfabetycznej nazwiska i imiona radnych, którzy wypowiadali słowo ”ślubuję”. 
Niektórzy z nich dodali słowa ”Tak mi dopomóŜ Bóg”.  
 
Ad. 3. Ustalenie porz ądku obrad 
Po ślubowaniu przystąpiono do przedstawienia porządku obrad. 
Zaproponowano następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Ślubowanie radnych 
3. Ustalenie porządku obrad  
4. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska: 

a) przyjęcie Regulaminu głosowania  w wyborach radnych na Przewodniczącego i 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska 

b) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) powołanie Komisji Skrutacyjnej 
d) prezentacja (wystąpienie) kandydatów, 
e) przeprowadzenie głosowania (tajnego), 
f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

5. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 
6. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska: 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy, 
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej 
c) prezentacja (wystąpienie) kandydatów, 
d) przeprowadzenie głosowania (tajnego), 
e) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

7. Sprawozdanie wójta o stanie Gminy, 
8. Interpelacje radnych Rady Gminy, 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy 
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Ad 4. Wybór Przewodnicz ącego Rady Gminy Ł ęka Opatowska 
 Przed przystąpieniem do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego  
i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Radna Senior Krystyna Jankowy przeczytała projekt 
uchwały Nr I/1/2010 w sprawie Regulaminu wyboru Przewodniczącego  
i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska. Następnie Radna Senior oddała głos 
Pani Radcy Prawnej, która odczytała  regulamin oraz  zaproponowała zmianę w § 6. Zmiana ta 
dotyczyła dopisania pkt. 4 w  § 6 o następującej treści : „ W przypadku braku rozstrzygnięcia, 
przeprowadza się ponowne wybory łącznie z ponownym zgłaszaniem kandydatów”.  Radni nie 
mieli pytań ani uwag w związku z czym projekt uchwały poddano głosowaniu – za przyjęciem 
regulaminu głosowało 15 radnych (jednogłośnie).   
 Po przyjęciu regulaminu wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy Łęka Opatowska, prowadząca obrady poprosiła o zgłaszanie kandydatur  
na Przewodniczącego Rady.  
Radny Łukasz Olbrych zaproponował kandydaturę radnego Adama Kopisa 
Kandydat wyraził zgodę na kandydowanie. Więcej kandydatur nie zgłoszono.  
 W dalszym ciągu przewodnicząca obrad poprosiła o podanie kandydatów do składu 
Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowanie tajne na Przewodniczącego Rady Gminy. 
Do składu Komisji skrutacyjnej zgłoszono radnych : 
Radny Grzegorz Adamski zaproponował kandydaturę Radnej Ewy Kosińskiej, 
Radny Adam Kopis zaproponował kandydaturę Radnego Sławomira Jóźwiakowskiego, 
Radny Mieczysław Skotnik zaproponował  kandydaturę Radnej Bogumiły Kosmala 
Podani kandydaci wyrazili zgodę na wejście do składu Komisji Skrutacyjnej Poddany pod 
głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej został jednogłośnie przyjęty przez Radę. 
 Następnie prowadząca obrady poprosiła zgłoszonego kandydata na Przewodniczącego 
Rady Gminy Adama Kopisa o prezentację.  
 Kandydat powiedział, Ŝe jest zaskoczony Ŝe jest tylko jednym zgłoszonym kandydatem, 
jest od urodzenia mieszkańcem Opatowa, jest męŜem i ojcem dwóch córek. Przez swoją osobę 
wspólną pracę   z Radą chce dąŜyć do celów a przede wszystkim do dobra mieszkańców nie 
tylko w miejscowości Opatów lecz dobra mieszkańców całej Gminy. Nie chce przez swoją 
osobę stwarzać Ŝadnych problemów ani sporów.    
Na koniec kandydat podziękował za zaufanie i zgłoszenie jego kandydatury na funkcję 
Przewodniczącego Rady Gminy. 
 W dalszym ciągu  radna Senior Krystyna Jankowy ogłosiła 10 –cio minutową przerwę w 
celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej oraz przygotowania kart do głosowania. 
Po przerwie przystąpiono do wyborów tajnych na Przewodniczącego Rady Gminy. 
Przewodnicząca komisji Skrutacyjnej  Radna Ewa Kosińska przypomniała jeszcze raz zasady 
głosowania. Radni w kolejności alfabetycznej podchodzili i oddawali głosy. 
Po obliczeniu głosów Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół komisji. 
W wyniku tajnego głosowania Radny Adam Kopis  otrzymał  następującą liczbę głosów: 
1. „za” – 12 głosów 
2. „przeciw” – 2 głosy 
3. „ bez dokonania wyboru” – 1 głos 
 Następnie Radna Senior odczytała  projekt uchwały Nr I/2/10 w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska, w  której stwierdza się wybór Pana  Adama 
Kopisa  na Przewodniczącego Rady Gminy. „Za” przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 
15 radnych. 
 
Ad. 5. Przej ęcie przez Przewodnicz ącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego 
Seniora. 
Po ogłoszeniu wyników Radna Senior pogratulowała wyboru nowo wybranemu 
Przewodniczącemu Rady. Nowo wybrany Przewodniczący Adam Kopis  podziękował za wybór  
i zaufanie jakim został obdarowany. Powiedział Ŝe wierzy w Boga i szanuje ludzi co mówią 
szczerze to co myślą co jest dobre a co złe.  Zwrócił na to uwagę poniewaŜ w poprzedniej 
kadencji doświadczył  kilka niepotrzebnych sytuacji. Wiele zawdzięcza mieszkańcom Opatowa 
ale i nie tylko. Podkreślił, Ŝe chciałby poprzez dialog, współpracę oraz przez konstruktywne 
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myślenie  wszystkich 15 –stu radnych aŜeby podstawowym  i najwaŜniejszym dobrem było 
dobro mieszkańców Gminy Łęka Opatowska    oraz przejął prowadzenie dalszych obrad sesji. 
 
Ad 6. Wybór Wiceprzewodnicz ącego Rady Gminy Ł ęka Opatowska  
Przewodniczący Pan Adam Kopis poprosił o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy. 
Radny  Grzegorz Adamski zgłosił kandydaturę radnego Piotra Jeziornego , który wyraził zgodę. 
Radny  Leszek Zalewski zgłosił kandydaturę radnej  Krystyny Jankowy, która wyraziła zgodę 
Radna Ewa  Kosińska zaproponowała kandydaturę radnego Mieczysława Skotnika, który nie 
wyraził zgody na kandydowanie. 
W dalszym ciągu Przewodniczący Rady poprosił o podanie kandydatów do składu Komisji 
Skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowanie tajne na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
Do składu Komisji skrutacyjnej zgłoszono radnych : 
Radny Łukasz Olbrych zaproponował kandydaturę Radnej Ewy Kosińskiej, 
Radny Grzegorz Adamski zaproponował kandydaturę Radnego Sławomira Jóźwiakowskiego, 
Radny Mieczysław Skotnik zaproponował  kandydaturę Radnej Bogumiły Kosmala 
Podani kandydaci wyrazili zgodę na wejście do składu Komisji Skrutacyjnej. Poddany pod 
głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej został jednogłośnie przyjęty przez Radę. 
Następnie kandydaci na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy krótko przedstawili swoją osobę 
obecnym na sesji. 
 Radny Piotr Jeziorny  przedstawił swoją osobę powiedział, Ŝe jest zaszczycony być 
radnym reprezentującym  trzy  miejscowości. Podziękował za zaufanie wyborcom i obecnym 
radnym. Jest Ŝonaty, ojciec dwojga dzieci, pracuje w firmie WUMEX. Jego pasją jest ochrona 
środowiska i łowiectwo. 
 Kolejny kandydat Krystyna Jankowy powiedziała, iŜ jest radną po raz drugi. Dziękowała 
za wybór i zaufanie. Jest męŜatką, matką dwóch synów, emerytowaną księgową. Lubi 
podróŜować, cieszy się dobrą opinią mieszkańców w gminie Łęka Opatowska. Posiada 
wykształcenie średnie Technik ekonomista.  
Po wystąpieniach kandydatów ogłoszono 5 - cio minutową przerwę w celu ukonstytuowania się 
Komisji Skrutacyjnej oraz przygotowania kart do głosowania: 
 Po przerwie przeprowadzono tajne głosowanie które poprzedzono przypomnieniem 
zasady głosowania przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej Radną Ewę Kosińską. Radni 
w kolejności alfabetycznej podchodzili i oddawali głosy. 
Po policzeniu głosów Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  odczytała protokół. 
W wyniku tajnego głosowania poszczególni radni otrzymali następującą liczbę głosów: 
Krystyna Jankowy -11 głosów 
Piotr Jeziorny – 4 głosy 
W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady Adam Kopis serdecznie pogratulował Pani 
Krystynie Jankowy i zaprosił do stołu prezydialnego. Następnie Przewodniczący odczytał 
projekt uchwały Nr I/3/2010 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Łęka 
Opatowska, w której stwierdza się wybór Pani Krystyny Jankowy na Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 15-stu radnych. 
Nowo wybrany Wiceprzewodniczący Rady Krystyna Jankowy podziękowała za oddanie na jej 
osobę głosów i zapewniła, Ŝe nie zawiedzie zaufania. śyczyła sobie i pozostałym radnym miłej  
i owocnej współpracy przede wszystkim w zgodzie gdzie na koniec posłuŜyła się słynnym 
przysłowiem „ Zgoda buduje a niezgoda rujnuje”. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie wójta o stanie Gminy przedstawi ł wójt Witold Jankowski i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Pan Przewodniczący podziękował Wójtowi Witoldowi Jankowskiemu, zapytał równieŜ czy ktoś 
w ramach dyskusji  z obecnych na sali ma jakieś pytania. Wobec braku pytań Pan 
Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 8. Interpelacje radnych Rady Gminy, 
Przewodniczący Rady  Adam Kopis poinformował, Ŝe na jego ręce nie wpłynęła Ŝadna 
interpelacja. Wyjaśnił, Ŝe kaŜdy radny ma prawo wnieść interpelację i zapytania do wójta na 
piśmie, przez Przewodniczącego Rady, na którą otrzyma równieŜ odpowiedź pisemną. 



 4 

Interpelacje składa się w sprawach waŜnych dla społeczności. Na zapytania moŜe być 
udzielona odpowiedź ustna. Wspomniał, iŜ 5 –ego grudnia odbędzie się II tura wyborów wójta 
Gminy Łęka Opatowska oraz stwierdził iŜ z  informacji przedstawionych  przez Pana Wójta, jego 
jako radnego z poprzedniej kadencji cieszą najbardziej cyfry które zostały podane w kwestii 
zadłuŜenia Gminy. Nie są to rzeczy nieistotne a wręcz przeciwnie dla radnych obecnej kadencji 
bardzo waŜne. 
 
Ad.9. Wolne głosy i wnioski 
Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy Łęka Opatowska Pan Witold Jankowski, który podał 
bardzo waŜną informację dla niego i dla całej Gminy iŜ z dniem pierwszym grudnia Sekretarzem 
Gminy została Pani Małgorzata Gąszczak. Powiedział  iŜ powołał Panią Małgorzatę na to 
stanowisko poniewaŜ zna Panią Małgorzatę jako pracownika od kilku lat  
i stwierdził iŜ dokonał właściwego wyboru.  
Pan Przewodniczący pogratulował Pani Małgorzacie w imieniu swoim i radnych i powiedział Ŝe 
ma nadzieję Ŝe współpraca na linii Rada Gminy a osoba Pani Małgosi będzie przebiegała  
w sposób zgodny i korzystny dla mieszkańców Gminy. 
Pani Sekretarz powiedziała, iŜ ma nadzieję Ŝe współpraca z nią nie będzie uciąŜliwa a wręcz 
przeciwnie, postara się tak jak do tej pory wypełniać swoje obowiązki najlepiej jak potrafi. Tak 
jak Pan Przewodniczący powiedział iŜ ma nadzieję iŜ współpraca będzie układała się 
prawidłowo i z korzyścią dla mieszkańców Gminy. 
Pan Przewodniczący zaproponował by radni zastanowili się nad dniem w którym będą 
odbywały się sesje i komisje. 
Wspomniał równieŜ o tym, Ŝe na następnej sesji będą wybierane komisje i Ŝe kaŜdy radny 
moŜe naleŜeć maksymalnie do dwóch komisji. Jest to informacja do przemyślenia aby podjąć 
dalszą pracę Rady muszą być wybrane komisje. 
 
Następnie głos zabrał Pan Marian Kurek zadał pytanie do Radcy Prawnego, poniewaŜ 
przeczytał w gazecie sprostowanie o wyborze przewodniczącego rady i spytał czy nie powinno 
być 14 kart do głosowania czy jest to zgodne i prawomocne Ŝe u nas było 15 kart do 
głosowania. 
Pani Radca odpowiedziała Ŝe to stanowisko zostało przedstawione przez Wojewódzki Sąd 
Administracyjny w Białymstoku, natomiast jej stanowisko w tej sprawie na podstawie 
dokumentacji jest takie iŜ powinno być 15–stu radnych poniewaŜ jest to głosowanie tajne. 
Stwierdziła, Ŝe zgodnie z prawem nie moŜna pozbawić prawa wyboru któregokolwiek z radnych. 
Wobec tego 15–stu radnych zgodnie ze statutem zagłosowało, co jej zdaniem wybór 
Przewodniczącego Rady Gminy przeprowadzono prawidłowo. 
Radny BłaŜejewski Józef spytał o termin kolejnej sesji. Pan Przewodniczący oddał głos Pani 
Sekretarz, która wytłumaczyła Ŝe sesja odbędzie się zgodnie z przepisami Prawa Wyborczego 
po ukazaniu się zbiorczych wyników wyborów na wójtów gmin w Dzienniku Ustaw w ciągu 
siedmiu dni musi być zwołana sesja aby nowo wybrany wójt mógł złoŜyć ślubowanie. Tak więc 
wszystko zaleŜy od tego kiedy ogłoszenie zostanie opublikowane w Dzienniku Ustaw. 
Powiedziała, Ŝe termin kolejnej sesji przypadnie około 15 –go grudnia. 
 
Ad.9. Zako ńczenie obrad I Sesji Rady Gminy. 
W związku z tym, Ŝe wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący  Rady pan Adam Kopis 
wobec zrealizowanego porządku obrad o  godz.13.00  zamknął obrady I sesji Rady Gminy.  
 
 
 
   Protokółowała                                                                                           Przewodniczący Rady 
/-/ Renata Woźnica                        /-/ Adam Kopis 


